

## Об авторах

**Блюхер Ф. Н.**, к. ф. н., в. н. с. Института философии РАН, руководитель сектора философских проблем социальных и гуманитарных наук, г. Москва, ул. Гончарная, д. 12, стр. 1, [obluher@gmail.com](mailto:obluher@gmail.com)

**Blucher F. N.**, Head of the Department of Philosophical Problems of Social and Human Sciences Institute of Philosophy, Russian Academy of Sciences

**Гурко С. Л.**, н. с. сектора философских проблем социальных и гуманитарных наук Института философии РАН, г. Москва, ул. Гончарная, д. 12, стр. 1, [sgourko@gmail.com](mailto:sgourko@gmail.com)

**Gurko S.**, Researcher, Department of Philosophical problems of social sciences and humanities Institute of Philosophy of the Russian Academy of Sciences Moscow, Gonchanaya str. 12, bld. 1, Moscow. Russia

**Макаренко В. П.**, доктор философских и политических наук, профессор, главный научный сотрудник Института философии и социально-политических наук Южного федерального университета, [vpmakar1985@gmail.com](mailto:vpmakar1985@gmail.com)

**Makarenko V. P.**, Doctor of Philosophy and Political Sciences, Professor, Chief Researcher, Institute of Philosophy, Social and Political Sciences Southern Federal University

**Мурзин Н.Н.**, к. ф. н., Институт философии РАН, Москва, [vox-journal@ya.ru](mailto:vox-journal@ya.ru)

**Murzin N.N.**, PhD in philosophy, Institute of philosophy RAS, Moscow

**Неретина С. С.**, доктор философских наук, Институт философии РАН, Москва, главный научный сотрудник, профессор, главный редактор журнала Vox, [abaelardus@mail.com](mailto:abaelardus@mail.com)

**Neretina S. S.**, DPhi, Institute of Philosophy of Russian Academy of Science, Chief Scientific Researcher, Professor, Chief-editor of journal "Vox"

**Подорога Б. В.**, кандидат философских наук, Институт философии РАН, младший научный сотрудник сектора социальной философии, Москва, [boris.podoroga@gmail.com](mailto:boris.podoroga@gmail.com)

**Podoroga B. V.**, PHD in Philosophy, Institute of Philosophy Russian Academy of Sciences, Junior Research Fellow of Social Philosophy Department, Moscow

**Подорога Ю. В.**, доктор наук по славистике (Сорбонна, Франция), к. ф. н., старший научный сотрудник, Институт философии РАН, сектор аналитической антропологии, [podoroga.ioulia@gmail.com](mailto:podoroga.ioulia@gmail.com)

**Podoroga Iou. V.**, Doctor of Science in Slavic Studies (Sorbonne, France), PhD in Philosophy, Senior Research Fellow, Institute of Philosophy RAS, Sector of Analytical Anthropology

**Розин В. М.**, д.ф.н., проф., гл.н.с. Института философии РАН, [rozinvn@gmail.com](mailto:rozinvn@gmail.com)

**Rozin V. M.**, Doctor of Philosophy, Prof., Chief Researcher, Institute of Philosophy RAS

**Рубцов А. В.**, руководитель сектора философских исследований идеологических процессов, Институт философии РАН,  
[roubcov@inbox.ru](mailto:roubcov@inbox.ru)

**Rubtsov A. V.**, Head, Department of Philosophical Studies of Ideological Processes, Institute of Philosophy, Russian Academy of Sciences

**Савин А. Э.**, доктор философских наук, РАНХиГС при Президенте РФ, философско-социологический факультет, заведующий кафедрой философии; Московская школа управления «Сколково», Институт общественных стратегий, профессор,  
[savinae2018@gmail.com](mailto:savinae2018@gmail.com)

**Savin A. E.**, DSc, Russian Presidential Academy of National Economy and Public Administration, Faculty of Philosophy and Sociology, Head of the Philosophy Department; Moscow School of Management "Skolkovo", Institute for Public Policy, Professor

**Самойлова Я. В.**, бакалавр философии (РГГУ), магистр психологии (МВШСЭН, «Шанинка»), MA in Counselling (University of Manchester, UK),  
[y.v.samoylova13@gmail.com](mailto:y.v.samoylova13@gmail.com)

**Samoylova Y. V.**, Bachelor of Philosophy (RSUH), Master of Psychology (MSSES), MA in Counselling (University of Manchester, UK)

**Севальников А. Ю.**, Институт философии РАН,  
[sevalnicov@rambler.ru](mailto:sevalnicov@rambler.ru)

**Sevalnikov A. Yu.**, Institute of philosophy, RAS, Moscow

**Троицкий Ю. Л.**, к. ист. н., профессор кафедры теории и методологии гуманитарного знания РГГУ, с.н.с. Школы антропологии будущего РАНХиГС,  
[troitsky@gmail.com](mailto:troitsky@gmail.com)

**Troitski Yu. L.**, PhD in Historical Sciences, Professor of the Department of Theory and Methodology of Humanitarian Knowledge, Russian State University for the Humanities, School of Anthropology of the Future, RANEPА